
 

 

 

 

 

Onderwerp:  Zorgen over zwemmen  

Commissie:  Maatschappelijke Ontwikkeling 

 
 
Geachte voorzitter,         17-11-2015 
 
Eindhoven zwemstad! Een reputatie waar de afgelopen fors op is ingezet door vorige wethouders. 

Naast dat er fantastische zwemevenementen van internationale allure hebben plaats gevonden en 

zwemmen tot kernsport is benoemd, biedt het totaal pakket van onze stad op het gebied van 

zwemmen ruimte voor talentontwikkeling, topsport, de stimulerende uitstraling van het 

topzwemmen op het breedtezwemmen en bieden de economische kansen die er zijn op het gebied 

van innovatie een goede propositie voor het toekomstige zwemmen in onze stad. 

Vanuit de kernsportgedachte ondersteunt Eindhoven het zwemmen fors. Maar investeren moet wel 

lonen. En investeren doe je voor de toekomst. Maar de VVD heeft zorgen over de toekomst van het 

zwemmen in onze stad. Er is ‘gedoe’ binnen de zwembond en diverse talenten en topzwemmers 

hebben Eindhoven verlaten. Onze zorgen zitten dan vooral in de faciliteiten die we hier hebben en de 

opgebouwde reputatie. 

De vraag is dan ook simpel:  

Deelt het college onze zorgen en waar liggen mogelijkheden om zonder risico door te 

bouwen op wat er de afgelopen jaren zorgvuldig is opgebouwd? 

Alvast dank voor uw reactie. 

 

Ceciel van Stratum, VVD 


